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,,Isus Hristos juče je i danas onaj Isti i va Vijek.“  
(Jev 13:8) 

KRUŽNO PISMO                                     Decembar 2015 
 
   Sasvim srdačno vas sve pozdravljam s Riječima iz Apd 26:22: 
 
   ,,Ali dobivši pomoć Božiju stojim do samoga ovog Dana, i svjedočim i 
malom i velikom, ne kazajući ništa osim, što Proroci kazaše da će biti, i 
Mojsije.“Amin! Dogodilo se, posebno kod prvog Hristovog dolaska, kada se 
bilo navršilo više od 100 Proročanstva, i događa se sada, kada ću zadnja 
Proročanstva da budnu navršena. 
   Mi znamo, da Bog ima jedan plan Spasenja, kojeg je On preko Njegovih 
proroka najavio i u dan Spasenja, u kome mi živimo, privodi ga Iz-
vršavanju: ,,Jer je Gospod nad vojskama naumio: ko će razbiti? i 
Njegovu Ruku podignutu: ko će odvratiti?“ (Isaija 14:27). 
 
   Pavle je imao jednog Zvanja (Apd 9) i stime imao jednu direktnu odgo-
vornost pred Bogom, koji je u svim svojim Poslanicama kazao. Kao što je 
on mogao reći:,,...Jer ne izostavih, da pokažem volju Božiju“ (Apd 20:27), 
tako je isto i nama sada kod ovoga vremena od pozvanih usta, celokupni 
plan Spasenja na novo izložio, i bilo Otkriveno preko Svetoga Duha. 
 
   Prema tom Božijem obećanju Staroga kao i u Novom Testamentu (Mal 
4:5; Mat 17:11) je taj vjerni Gospod prije Njegovog Dolazka kao Nebski  
Ženik jednog Proroka poslao, kako bi u Njegovoj Crkvi sve nadoknadio i 
nju u prvobitnom stanju povratio. 
   Posmatrajmo biblijsku Mustru jednoga božanskoga Pozivanja i 
Slanja: 
 
   Mojsije je mogao kazati: ,,Koji jest On me posla k vama“ (2Mos 3:14), 
zato što je Gospod lično snjime govorio: ,,   Sada hajde da te pošljem u 
Misir!“ (2 Moj 3:10-12; Apd 7:34). 
 
   Isaija je bio odgovorio na pitanje Gospodnje ,,Koga ću poslati?“: ,,Evo 
mene pošlji mene“ (Isaija 6:8).Jeremiji je On bio govorio: ,,Ne govori, dijete 
sam! nego idi kuda te god pošljem, i govori što ti god kažem“ (Jer 1:7). 
 
   Naš Gospod je dao Pavlu zapovijest, da pođe na put: ,,Jer ću ja da te 
pošljem u Neznabošce!“ (22:21), ,,... Da im otvoriš Oči“ (Apd 26:17-18). To 
se sve dogodilo kroz propovedanje Riječi. 
   U Jov 13:20 naglasio je naš Gospod Isus: ,,Koji prima onoga koga 
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pošljem, Mene prima; a ko prima Mene prima onoga koji me posla.“ U Jov 
20:21 kazao naš vaskrsnuti Gospod Njegovijem učenicima: ,,Kao što Otac 
posla mene i ja šaljem vas.“ 
 
   On sam postavlja od Jov 4:34 do Jov 17:8 kao Sin Čovječiji više od 20 
puta Svedočanstvo od toga da je On poslat bio. 
 
   U odnošenju o Njegovijem Dolaskom kazao je naš Gospod u Malahije 
3:1. ,,Evo ja ću poslati anđela Svojega ...“, a u Malahije 4:5 imamo mi 
sledeće Obećanje: ,,Evo ja ću vam poslati Iliju proroka...“ 
 
   Brat Branham u njegovijem 1200 propovedanja u Pogledu o njegovom 
slanju više od dvesto puta odnosio na Mal 4:5, gde je naš Gospod sam 
rekao:,,Evo ja ću vam poslati Iliju proroka prije nego dođe veliki i strašni 
Dan Gospodnji...“ Ovo pismeno mesto se navršilo u našem Vremenu. 
Preko te obećane Službe je trebalo sve, šta je u Nauci i Praksi prvobitno u 
Crkvi bilo, da bude ponovo nadoknađeno; tako je naš Gospod u Mat 17:11 
to potvrdio: ,,Ilija će doći najprije i urediti sve“. 
 
   Jovan Krstitelj je isto tačno znao, koja Božija Reč je njega pogađala. 
Zato je i mogao da kaže: ,,Ja sam glas onoga što viče u Pustinji: 
»Poravnite put Gospodnji!«, kao što kaza Isaija (40:3) prorok“ (Jov 1:23).U 
Mat 11:10 postavlja naš Gospod Isus sam njegovu Službu: Jer ovo je onaj, 
za koga je Pisano (Mal 3:1): >Evo, Ja ću poslati Anđela svojega pred licem 
tvojijem, koji će pripraviti Put tvoj pred tobom.<“ 
 
   U ovom Izlaganju ne radi se o Službama, koje je Bog u Saboru postavio, 
naime Apostole, Proroke, Učitelje, Pastore i Jevanđeliste, isto se ne radi i 
o Starješinama i Đakonima, pa ni o duhovnim darovima u Crkvi, nego 
radi se o zadnjem Slanju, i zadnjoj Poruki, koja se ne propoveda samo u 
jednom lokalnom Saboru, nego se mora propovjedati po celom Svetu, kako 
bi s time Crkva Isusa Hrista mogla da bude povraćena u prvobitnom 
Stanju.  
 
   Kao što je jamčano Jovan Krstitelj mogao da posvedoči: ,,... nego onaj, 
koji me posla da krstim Vodom, on mi reče...“ (Jov 1:33), tako jamčano je 
mogao Brat Branham da posvedoči, šta je njemu 11, Juna bilo rečeno, 
smatram: ,,Kao što je Jovan Krstitelj tome prvom Dolazaku 
Hristovom unapred bio poslat, tako ćeš ti sa jednom Porukom biti 
poslat, koja će pred drugim Dolaskom Hristovijem unaprijed ići!“ 
On je mogao o  direktnom Slanju da Posvjedoči i od natprirodnog 
Doživlaja  kojeg je on imao 7. Maja 1946, kada je bio u Službi postavljen. 
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Anđeo, koji je u Natprirodnom Svetlu u prostoriji nastupio, stajao pred 
njim i kazao: ,,Ne boj se. Ja sam iz Prisutnosti svemogućeg Boga k 
tebi poslat!“ On je njemu dao zapovijest, i među ostalom kazao: ,,Kao 
što su Mojsiju dva Znaka bila podana, tako će i tebi biti podana 
dva Znaka ...“ To je bila jedna Natprirodna potvrđena Služba kroz 
nesvakidašnja Isceljenja. Ta čuda Isceljenja trebala su pažnju ljudi da 
upravi prema prisutnosti Božijoj i prema Poruki, koju je on trebao da 
donese. 
 
   O toj posebnoj službi Brata William Branhama mi smo do sada veoma 
često govorili i pisali. Kao koji je čuo - i video mogu da potvrdim, da je 
njega Bog kao Evangelistu i Proroka kao ni jedog drugog u našem 
Vremenu, upotrebio, blagoslovio i potvrdio Riječ. Ali sada se neradi više o 
Vremenskom periodu od 1933-1946 ili o Periodu od 1946-1965, gde je ovaj 
Božiji čovek preko čitave Zemlje posebnog Probuđenja - Sabornih 
isceljenja - koji su bili dogođeni u 12 Zemalja, postao je poznat. Sada se 
radi o posebnom, Vremenskom periodu u kojem mi živimo. Bog koji je 
Njegov plan Spasenja prije večnosti naumio, navršava ga do Kraja prema 
Njegovoj namjeri. Služba Jovana Krstitelja je se završila za nas na jedan 
nerazumljiv Način, gde je njemu posječena Glava bila (Mat 14:1-12). Brat 
Branham je posle teške Sobraćajne nesreće izazvana od mladog pijanog 
vozača i to 18. Decembra1965, podlegao njegove povrede 24. Decembra 
1965. Bog ne Griješi. Najočiglednije je bilo, da li mi možemo da razumemo 
ili ne, služba je Brata Branhama završena, Pozivanje i Priprema Crkvene 
Nevjeste ali još nije. Poruka je trebala prvo da se nosi po celom Svetu 
kako bi se dostignuli svi Narodi, Jezici, i Nacije.  
 

Kako On vodi, želim ja Njega slediti 
 
   Uvek iznova biću ja, većinom od Braća koji Služe, pitan, kako i kada 
sam Brata Branhama upoznao i koji su najznačajniji Doživljaji za mene 
bili. 
 
   U tom Pentakostalnom skupu od Elima Pentakostalne Crkve od 
propovjednika Paul Rabe u Baškoj ulici u Hamburgu su govorili 1949 
poznati propovjednik David Du Plessis iz Južne Afrike i jedan čovjek iz 
Los Anđeles, USA, nazvan Hal Herman, koji se molio za Bolesnike. Od 
njega sam čuo prvi put ime Wiliam Branham u povezanosti sa posebnim 
darom Isceljivanja. 
   1951 imao sam udela slobodne Pentakostalne crkve u Hamburgu 
Eimsbütteler ulice kod propovjednika Oskar Lardon. Tamo je govorio isto 
jedan Njemački amerikanac iz Njujorka, Hans Waldvogel, i Švajcarski 
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amerikanac Richard Ruff, koji su Wiliama Branhama isto napomenuli 
zbog njegovog posebnog Isceljivanja- i Darova proroštva. Tada se proširilo 
Probuđivanje iscelenja sa Wiliam Branhamom po celom Svetu, gde je 
njihov početak bio svugde.  
 
   1953 dobio sam od Alberta Götza, osnivača ,,Više-Svjetlostne - 
Izdavačke kuće“ u Hamburgu, njemačko izdanje Knjige ,,Wiliam 
Branham - jedan čovjek poslat od Boga“. Pisac ove knjige je bio 
Amerikanac Gorden Lindsay iz Dallasa, Teksas. Šta je u njoj objavljeno 
bilo, uticalo je mnogo na mene. 
   Kada sam saznao, da će Wiliam Branham od 12 do 19 Augusta 1955 da 
ima posebne skupove u Kalsruhe, čvrsto sam odlučio, da sam morao imati 
udela u njima. Ja sam tamo prvi put čuo - i postao Očevidac njegove 
velike službe. Šta se u proročkoj Službi našega Gospoda dogodilo, ponovilo 
se pred našim očima. Kako je On Natanailu mogao reči: ,,Prije nego te 
pozva Filip, vidjeh te kad bijaše pod Smokvom“ a Petru, kada ga je On 
prvog puta sretnuo: ,,Ti si Simon sin Jonin“ (Jov Pog 1) ili ženi na 
bunaru, šta je sve u njenom životu bilo (Jov 4) i t.d.., tako se sve događalo 
u proročkoj službi Brata Branhama: U molitvi za bolesnike video je Brat 
Branham vizije i stvari o toj osobi, za koju se on molio, koje nije mogao da 
zna. Kada je on zatim kazao, šta je on video, postala je vjera bolesnika 
tako ojačana, da su odatle otišli izliječeni. On se toga Dara - Proroštva na 
Jov 14:12: ,,... Djela koja ja tvorim, i on će tvoriti“ a posebno na Jov 5:19 
odnosio: ,,... Sin ne može ništa činiti sam od sebe, nego šta vidi da Otac 
čini.“ Sin čovečiji Isus Hristus je bio obećani Prorok (5 Moj 18:18). Kao 
On, tako je i Brat Branham u Vizijama video to, šta je njih pogađalo, ka 
kojima je on govorio. 
   Svi smo bili zadivljeni od te nesvakidašnje, natprirodne i potvrđene 
Službe, jer pred našim Očima su slijepi progledali, gluvi su mogli da čuju i 
hromi da hodaju. Isus Hristos potvrdio se da je Isti kao tada, kada je po 
Zemlji hodao (Jev 13:8). Od prvoga Sabora sam znao,da je ovaj čovjek od 
Boga poslat, zato što niko nije mogao to da uradi, šta se ovde dešavalo, 
ako Bog nije s njime. Naravno da sam imao želju, da lično upoznam toga 
Božijega čovjeka. 
 
   U Ponedeljak tog 15. Augusta 1955 dobio sam bio priliku za to. Takvu 
jednu Poniznost i Srdačnost nisam do tada nikada doživeo! Kada sam bio 
stajao u blizini Hotelske-Recepcije, došao je Brat Branham u Lobi Hotela 
pogledao me i rekao, sa desnom Rukom prema meni malo podignutom: 
,,Ti si jedan Propovednik Jevanđelija; tvoja Žena stoji tamo na Ulazu.“ 
Tek posle toga sledelo je rukovanje i kratki razgovor. Taj Doživljaj je tako 
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duboko uticao na mene, da sam želeo da ostanem u kontaktu sa tim 
Božjim čovekom.  
   Zato sam u Junu 1958 dobio Priliku, na velikoj »Voice-of-Healing-
Konferenciji« u Dalasu, Teksas, da učestvujem. U prije podnevnim - i 
posle podnevnim skupštinama govorili su nekoliko poznatih svetskih 
Jevanđelista, a uveče je bio Brat Branham glavni govornik. Video sam 
Razliku i govorio sa Bratom Branhamom prije jednoga skupa. Želio sam 
znati, o čemu se radi u njegovoj Službi, koja se tako razlikuje od svih 
drugih ostalih. On mi je odgovorio: ,,Imam jednu Poruku, koju ja moram 
donijeti.“ Na kraju toga Razgovora rekao je on: ,,Brate Frank ti ćeš se 
vratiti sa ovom Porukom nazad za Nemačku.“ Ja sam bio upravo sa 
svojom Suprugom dvije Godine prije toga za Kanadu odselio, bio sam 
jednu kuću kupio i hteo sam tamo da ostanem za uvijek. Ali sam 
prihvatio njegove Riječi kao TAKO KAŽE TAJ GOSPOD. Tako da smo se 
vratili odmah sledećeg meseca Avgusta za Nemačku. Brat Branham me je 
za vreme našega razgovora još u Dalasu zamolio, da bih otišao 
kod ,,Tapeboys“ Leo i Gene, koji su njegova propovedanja snimali. Od njih 
sam primio pet traka i ostavio njima svoju adresu. Na početku njegove 
propovijedi ,,Željeli bismo vidjeti rado Isusa“ od 12 Juna 1958 Brat 
Branham se odnosio na naš Razgovor, u kome on kaže:,,Upravo sada me 
jedan Brat iz Nemačke zagrlio, upravo sada. Tamo smo imali u 
Proseku jedno desethiljada Obraćanja svako Veče, pedeset 
hiljada za pet Večeri.“  
 
   Od tada su meni sva Propovedanja traka koje je Brat Branham držao 
bili poslati. Tako sam mogao njegovu Službu bez prekida do kraja da 
sledim. Decembra 1959 počeo sam u jednom malom krugu u Krefeldu da 
prevodim ta propovedanja. I 28. Novembra 1963 kazao je Brat Branham 
na jednom Sastanku: ,,Služba sa trakama je po celome svetu. Ja 
mislim da je to jedan način, kako je Bog  Poruku u zemalja 
Neznabožaca pridoneo probije. Tamo će biti prevođena. U 
Nemačkoj uzimaju trake na skupovima, gde se stotina njih 
sakupe. Slušalice se stavljaju i onda se pustaju trake. Tako stoji 
Propovjednik ispred stotina ljudi i daje, za vreme dokle ja 
govorim, to Isto u svome Jeziku dalje ...” 
 

Najvažniji Doživljaji 
 
   Taj posebni doživljaj od 2. Aprila 1962 mojega Pozivanja i Slanja za 
Službu je svima poznat. Propovijedao sam bio od 1952, zato što sam 
osećao da sam bio pozvan. Ali onoga Dana sam čuo, sve probivajući, 
zapovednički Glas gde mi je Gospod sledeće Riječi govorio: 
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   ,,Moj Slugo tvoje Vreme za ovaj Grad je uskoro istekao. Ja ću 
tebe poslati u druge Gradove, Moju Riječ da propovedaš.“ 
 
   Odgovorio sam:,,Gospode oni neće mene da poslušaju. Oni imaju sve u 
izobilju i u punini žive u krilu Luksuza.“ 
   Na to mi je odgovorio Gospod: Moj Slugo, doćiće Vreme, kada će 
tebe da slušaju. Nabavite sebi Hranu i životne Namirnice, jer 
dolazi jedna velika Glad. Zatim bi trebao da stojiš među Narodem 
i da im deliš Hranu...“ Onda je sljedila Zapovijest: Moj Slugo, nemoj 
da osnivaš lokalne Crkve i nemoj da izdaješ Pesmaricu, jer je to 
taj znak jedne Denominacije.    
 
   Zato što su životne namernice kao krompir, brašno i ulje bili pomenuti 
mi smo složili životne namernice u podrumu. Mi smo računali na jednu 
veliku Katastrofu, zato što je bilo u vremenu Berlinske krize, Kuba krize, 
i vrhunac hladnoga rata. U avgustu 1961 je bio Berlinski Zid sagrađen i u 
Istočnu - Sevjernu Nemačku podjeljen, i u celoj Evropi niko nije znao šta 
će sledeće da se dogodi.  
   Mjeseci su prolazili ali Glad se nigde nije pojavila, tako da sam bio 
dospeo u takvu unutarnju nevolju, da nisam više želio da propovjedam. U 
Novembru pozvao sam Brata Branhama i zamolio ga hitno radi jednog 
Razgovora. Taj razgovor se dogodio u ponedeljku, tog 3. Decembra 1962 u 
prisutnosti obadva brata Fret Sothman i Banks Wood. Ja sam za stolom 
bio sedio Bratu Branhamu preko puta i mogao da upoznam, da je on 
jednu Viziju video, gde mu je desno Oko malo zatvoreno bilo. Tu je 
povtorio te iste reči od moga poziva. Onda mi je on objasnio, da se ne radi 
o životnim namirnicama, i životnoj Gladi, kako sam ja smatrao, nego za 
obećanu Riječ ovoga Vremena - duhovnu Hranu, koju sam trebao da 
složim.  
   U njegovoj propovijedi od 1. Aprila 1962 on je govorio o tome, da mu je 
bilo zapovjeđeno da složi Hranu u Jeffersonwile. To se dogodilo preko 
propovjedanja, koje su na trakama snimljene. Zato mi je svaka propovijed 
bila poslana. On mi je takođe kazao, da sačekam sa podjelom Hrane – ali 
ne sa propovedanjem Riječi - trebao da čekam, pa dok ne primim ostatka, 
koji k tome pripada. Na kraju me je on još upitao, da li bi mogao umjesto 
njega, da držim govor kod Hrišćanskih trgovaca Demos Šakarijana u Los 
Anđelesu, zato što se on lično nalazio u pripremi za selidbu u Tucson, 
Arizona. Svakako je moje putovanje preko Los Anđeles u planu bilo, tako 
da sam to rado odobrio. 
 
   Meni veoma mnogo znači, da sam ličnog Kontakta sa Bratom 
Branhamom imao, u njegovoj kući bio, sa njim sam jeo, s njegovim autom 
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se vozio. Isto i telefonske razgovore i 23 Pisma od njega - prvo je bilo od 
11. Novembra 1955, a zadnje od 30 Septembra 1965 - držim ih u 
dragocenom sjećanju. Najvažnija je bila veza na duhovnoj površini, koju je 
bio Bog odredio. 
 
   Kao za sve, koji su bili blizu Brata Branhama, bila je njegova 
neočekivana Smrt i za mene jedan veliki Šok, i ako sam njega video u 
Viziji i to 24.12.1965 na jednom Oblaku, kako je njega gore uzimao. Jedan 
dan prije njegove Sahrane 11. Aprila 1966 smeo sam ja Brata Branhama 
u mrtvačnici vidjeti još jedan put: Ležao je bio sa jednim nežnim 
osmehom na licu i bez ikakve vidljive povrede u kovčegu. Na groblju nas 
pozdravio Brat koji je bio Vodilac te žalosne ceremonije sa Riječima: ,,Mi 
smo ovde zbog Uskrsenja Prorokova.“ Sa njegovim uskrsnućem su svi 
računali na Uskrsnu nedelju 1966 svi koji su bili sakupljeni. Ali se ono 
nije bilo dogodilo tako da su ostatke njegovog smrtnog tela stom 
Pesmom ,,Vjeruj samo, vjeruj samo...“na groblju položili. Meni je bilo, kao 
da je moj duhovni Svet sve moje Nade, koje sam povezao u Službi Brata 
Branhama, da su se razbili na komadiće. Ali kada sam se vratio u svoju 
Hotelsku sobu, ispunila me je jedna dubina Mira i govorilo je u mom Srcu: 
,,Sada je vreme tvoje došlo, od Grada do Grada i od Zemlje do Zemlje da 
ideš, i Poruku da propovijedaš.“  
 
   I sledeća dva dana, tog 12. i 13. Aprila, pozvao sam Braću iz 
Jefersonwile zajedno. Svi ostali posle sahrane razočarani su kući 
otputovali, osim Lee Vayle, koji je knjigu ,,Izlaganjem sedam crkvenih 
Doba“ napisao. Do tada je bila samo knjiga na Engleskom jeziku o 
Crkvenom Dobu kao i sa 48 strana brošura ,,Doba Laodikeje“ kao i 
Knjige ,,Prorok 20. Stoljeća“ i ,,Jedan prorok posećuje Južnu Afriku“.Od 
Brata Branhama nije bila ni jedna jedina Propovijed odštanpana i niko 
nije mislio o tome, da uradi. Ja sam predložio, da Roy Borders, koji je bio 
Sekretar Brata Branhama i koga sam isto lično poznavao, da je trebao da 
preuzme Odgovornost o tome. Mi smo se dogovorili, da na trakama 
snimljene Propovijedi odštanpane i kao Brošure budu izdane da bi se 
mogle i u druge Jezike prevode. 
 
   U mojoj prvoj, na engleskom Jeziku izdana Brošura ,,Only believe the 
Thus Saith the Lord“ sam službu od Brata Branhama predtstavio. 
Ukupna naklada od 85.000 Egzemplara je bila sa Adresom iz Jeffersovila 
poslane po svim Zemljama, gde sam bio ja propovijedao. Tako su mogli svi 
zainteresirani, propovijedi na Engleskom koje su bile odštanpane iz USA 
dopuste pošalju. U Krefeldu smo mi počeli sa prevođenjima i Izdanje 
propovjeda na nemačkom jeziku. 
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Već 1966/67 imao sam u 25 Gradova Zapadne Evrope Skupova, u kojima 
je i Brat Peri Grin bio kojeg sma ja Pozvao gde je bio Svedočio, o tome šta 
je sve bio u Skupovima Brata Branhama doživeo. Zatim su počela Braća 
na drugim Jezicima da prevode. Tako je počelo usmeno proširavanje 
Poruke posle smrti Proroka i preko slanja odštanpanih propovjedi. Od 
1968 sam propovijedao i u celoj Istočnoj Evropi, uključujući i Moskvu. 
Onda je sledeo Kairo, Damaskus, Bejrut, i mnogo drugih mesta po celom 
Kontinentu, gde sam smeo Biblijsku Poruku da propovijedam. Bilo je 14 
mnogo blagoslovljenih Godina pod durektnim vođstvem Gospoda, koje su 
u 85 Zemalja mnogo roda za Carstvo Božije donele.  
   Onda je došla 1979 Godina, kada se ceo Pakao bio otvorio, da mene i 
Delo Božije preko najgora Lažna opadanja i kroz nameru ubistva da 
uništi. Čak i preko božijega Poziva su se bili ismejavali; bilo je dovedeno u 
pitanje. Ja se mogu samo Bogu i Njegovoj milosti zahvalim, da 
neprijatelju to nije uspelo, da uništi Božije dijelo. 
   Započeo je jedan novi odeljak, gde je bilo otkriveno, da su  dva različita 
Sjemena izašla: jedno iz Sjeme - Riječi, dok drugo iz Prijevare. Oba dvoje 
molu se Bogu kao Kain i Avelj, oba dvoje pevaju iste duhovne pesme. Ali 
razlika biće otkrivena: Jedni su opadači, a drugi biće opadnuti, jedni 
mrze, drugi su omrženi i t.d. 
   Pod lažnim uticajem bilo je Zbunjenja i Odvajanja, tako da je kod 
pojedinih Mjesta nastalo više tako zvanih ,,Crkvenih Poruka”. Nikad ne 
dolazi do Odvajanja kroz Službu koja je od Boga postavljena. To je Znak 
njihov, koji stoje ispod pogrešne Inspiracije i svoje Nauke iznose, da bi 
mogli učenike da povlače k njihovoj pratnji (Apd 20:30). Da bi mogli 
njihove izvrnute Nauke da opravdaju, sakrivaju se ti borci iza Proroka, 
gde će uvek biti napred gurnut. ,,Jer“, takva je njihova Tvrdnja, ,,Bibliju 
imaju svi, ali niko je nije Razumeo. “Tako će to, šta je Prorok kazao, ne 
prihvaćuju natrag prema Bibliji niti postavljaju na svoje mesto, nego 
postavljaju preko Biblije, i ako je Prorok nekoliko Puta s naglaskom Riječi 
iz Otkrivenja 22 naglasio: »I ako ko oduzme od riječi Knjige proroštva 
ovoga ili ako ko dometne ovome, Bog će oduzeti njegov Dijel od knjige 
života i od Grada svetoga.« 
 
   Niko nije zahvalniji za Službu od Brata Branhama kao ja, Služba je bila 
slična kao što je naš Gospod imao. Čovek Wilijam Branham je bio 
posvećeni Sud kojega se Gospod poslužio. Nepogrešljivost i Natprirodnost 
šta se u njegovoj Službi dogodilo, može i mora samo Bogu da se prepiše. 
Zato pripada sva Čast, sva Zahvalnost, sve Molitve samo Bogu u Ime 
našega Gospoda Isusa Hrista. Ka proročkoj službi pripada i učiteljska 
služba, da bi moglo sve prema Božijem Planu Spasenja da se biblijski 
ispravno postavi. Da me je Gospod za to odredio, da svim Narodima 
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otkrivenu Riječ i zadnju Poruku da propovjedam, bila je Njegova odluka. 
Ja nisam želeo i nisam zbog toga molio. Ali i to se mora još jednom da 
kaže: Kao što ne može bez jednog Poslanika da se poda Poruke, tako ne bi 
Svet, bez ovog Božijeg poziva mogao da sazna Poruku. 
 
   Brat Branham se već preko 50 Godina ne nalazi na Zemlji, on sam lično 
ne može da unapred ide pred drugim dolaskom Hristovijem, da ga mi 
čekamo, uopšte unapred ne ide, kao što će izvrnuto biti smatrano. 
Biblijska Poruka takođe, koju je on propovijedao, biće svim Narodima 
propovedana. Gospod je njegovog Glasnika uzeo, ali je Poruka i dalje po 
celom Svetu nošena. Poruka je to, šta stoji u Božjoj Riječi - a ne Izlaganja 
o tome šta je Brat Branham kazao 
   Naravno da je bio do kraja u velikom Očekivanju tih stvari, koje će Bog 
da uradi, i mi ćemo svi da doživimo, i da vidimo Ispunjenje, od svega toga 
šta je Bog u njegovoj Riječi obećao. Citat: ,,Biće takva jedna Sila u 
Crkvi, koja će se spustiti. Biće pomazanje Naroda preko Svetoga 
Duha. Oni će Riječ da izgovore, i to će biti na Snazi na stvorilački 
način ... Crkva će biti donešena na tu poziciju, da bi Punina Sile 
Svetoga Duha u Crkvu ušla. Potrajaće to jedno kratko Vreme. 
Pazite: ne će dugo potrajati, ali će tu da bude“ (13.03.1960). 
 
   Citat: Takođe kad to Vreme bude došlo - kada Pritisak dođe, 
onda ćete vi to, šta sada samo prolazno vidite, u punini Njegove 
Sile da vidite pokazano“ (29.12.1963). 
 
   Kao šta je za vreme Jozue Navina moglo biti rečeno, tako će i na Kraju 
da bude:,,Ništa ne izosta od svega dobra što bješe obrekao Gospod domu 
Izrailjevu; sve se zbi“ (Jos 21:45). 
 

Zavjetni kovčeg i Naprsnik  
   
   U 2 Moj 25 nalazimo tačan opis Zavjetnoga Kovčega. On je pripadao u 
Svetinji nad svetinjom, jer se unutra nalazila od Boga otkrivena Riječ. ,,I 
metnućeš Zaklopac ozgo na Kovčeg, a u Kovčeg ćeš metnuti Svjedočanstvo, 
koje ću ti dati“ (21). Zavjetni Kovčeg je bio od velikog Značaja za Izrael, 
zato što se unutra nalazio Zavjetni Zakon za Narod Zavjeta. Riječ Božija 
je bila Povelja Zavjeta (1 Car 8:21), koju je Bog sa Njegovim narodom 
Zaključio. 
   Ne u Porti, ne u Svetinji nego u Svetinji nad Svetinjama, 
direktno od Zavjetnog Kovčega, govorio je Bog Gospod ka 
Njegovom Slugi Mojsiju: ,,I tu ću se sastajati s tobom i govoriću ti 
ozgo sa zaklopca između dva Heruvima, koji će biti na Kovčegu od 
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Svjedočanstva, sve što ću ti Zapovijedati za sinove Izrailjeve“ (2 
Moj 25:22).  
   Kao što je Poglavar 
Sveštenički Žrtvenu Krv na 
zaklopc u  kovče g a  o d 
Svjedočanstva doneo (3 Moj 
16:14) da bi s time Narodu svi 
prestupci na tome velikome 
D a n u  P o m i re n j a  b i l a 
oproštena (3 Moj 16:17), tako 
je naš Iskupitelj Sebe kao 
Jagnje Božije za naše Grijehe 
kao Žrtva prineo, je sa 
Njegovom Krvlju ušao u 
nebesku Svetinju i prineo na 
Zavjetnom Kovčegu.  
   Tako je od Sudnjeg 
Prijestola postao Prijestol 
Blagodati. ,,...Nego kroz svoju 
Krv uđe jednom u Svetinju i 
nađe vječni otkup“ (Jev 9:12). 
 
   Kod Njegove smrti povikao je Iskupitelj: ,,Svrši se!“ (Jov 19:30). og je sa 
nama jednog Zavjeta zaključio, put prema Svetinji nad Svetinjom je 
slobodan. 
,,Jer je ovo krv Moja, novoga Zavjeta, koja će se proliti za mnoge Radi 
otpuštenja grijeha“ (Mat 26:28) 
. 
   Kada su ulazili u obećanu Zemlju, Narod je išao iza Kovčega Zavjeta 
koji je bio nošen od Sveštenika. Jordan se razdvojio, kada su nosači Riječi 
njihove noge Vjerom na Božiju obećanu Riječ u Jordanu postavili i u 
obećanu Zemlju bili ušli. Šta više su zidovi Jerihona se srušili, kada je 
Narod prema Riječi Gospodnjoj sledeo Kovčega Zavjeta. 
  
   Kada se Hram posvećivao,,...i unesoše Sveštenici kovčeg Zavjeta 
Gospodnjega na mjesto njegovo...“ (2 Dne 5:7). A kada se molitva 
Solomunova zajedno s hvalom Naroda podizala do Nebesa, onda je slava 
Gospodnja ispunila Dom. 
   Ovde je ta lekcija: Bog naš Gospod je sve među Njegovim Zavjetnim 
Izraelskim narodem doveo u red i njegov Glas se zaorio od prijestola 
Blagodati prema Njegovom Slugi, koji je Narodu dajle predavao. U više 
navrata, isto i kod posvećenja Hrama, opominjao je Gospod Svoga naroda 
da se drži Njega i Njegove Riječi. 

Kovčeg Zavjeta i sve ostalo, šta pripada 
Svetinji i u Svetinju nad Svetinjom, 
morali su tačno prema božijoj 
Zapovijesti tako da načine : I gledaj te 
načini sve ovo po Slici koja ti je pokaza 
na Gori (2Moj 25:40). 
,,Sve kako bješe zapovijedio Gospod 
Mojsiju,onako uradiše sinovi Izrailjevi 
sve ovo dijelo“ (2 Moj 39:42). 
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   Na žalost kasnije su Književnici naroda Božijega sa njihovim 
sopstvenim Tumačenjima prevarili, tako da im je  Prorok morao kaže: 
,,Kako govorite: »Mudri smo, i zakon je Gospodnji u nas!« Doista! gle Laž 
učini Lažljiva pisaljka Književnička. Mudarci se osramotiše, uplašiše se i 
uhvatiše se; eto odbaciše Riječ Gospodnju: pa kaka im je Mudrost?“ (Jer 
8:8-9). 
   Isto se to u Toku novoga testameta i Crkvenog vremena i u našem 
Vremenskom odeljku dogodilo. Apostol Pavle je još onda bio kazao: ,,A zli 
Ljudi i Varalice napredovaće na gore, varajući i varajući se...i odvratiće 
uši od Istine i okrenuće se ka Gatalicama“ (2 Tim 3:13+4:4) 
 

Svjetlo i Sud 
 

   Sada mi prilazimo ka drugoj tački. 
 
   U 2 Moj 29 biće opširno rečeno, kako su Sveštenici u njihovoj Službi bili 
postavljeni. Pred ulaskom Šatora od Sastanka morali su Sveštenici Ovna 
da zakolju i sa njegovom Krvlju da pomažu kraj od desnoga uha, palca s 
desne ruke, i palca od desne noge njihove. Tako su bili Sveštenici 
pomazani sa Uljem od Glave do Pete, da bi oni Hodali, Radili, i svim  
svojim mislima, spostupcima života Bogu bili posvećeni.  
 
   Bog je dopustio da se načini Naprsnik - Sudski, da su Sveštenici u 
Svetinji morali da nose, gde se nalazi i zlatni Svijetnjak, trpeza i 
postavljeni Hljebovi. I na Naprsniku su bila 12 dragih kamenja sa 
imenima od 12 Plemena Izrailljevih ugrađena. ,,I neka nosi Aron imena 
sinova Izrailjevih na naprsniku - sudskom na Srcu svom, kad ulazi u 
Svetinju, za spomen pred Gospodom vazda“ (2 Mos 28:29). U 2 Moj 28:30 
čitamo od Urima i Tumima, Svjetlo i Sud: ,,I metni na naprsnik - sudski 
Urim i Tumim, da bude na Srcu Aronu, kad ulazi pred Gospoda; i Aron će 
nositi sud sinova Izrailjevih na Srcu svom pred Gospodom vazda.«“ 
Sveštenik je morao Naprsnik uvijek nositi, kada je nastupao u Svetinju(3 
Moj 8:8). 
   Kad je jedan San ili jedno Otkrivenje bilo rečeno, kada bi trebala da se 
donese jedna posebna Odluka, one su se morale  dogode ispred Urima i 
Tumima. Svjetlost od svih 12 Kamenja, je bilo to Nadprirodno 
potvrđivanje. Ako je istina bila i Bog svoje ,,Da“ dao, zasvetlelo je Svetlo; 
ako nije istina bila, ostalo je mračno. Kada su se Izraelci vratili natrag iz 
babilonskog Ropstva za vreme Jezdre i Nemijina, sve je bilo ponovo u 
Snagi postavljeno šta je za Božju Službu bilo pripadalo: ,,... I zaprijeti im 
Tirsita,da ne jedu od Svetinje nad Svetinjama, dokle ne nastane Sveštenik 
s Urimom i Tumimom“ (Nem 7:65). 
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   Brat Branham je Urim i Tumim 138 - puta sa Naglašavanjem 
napomenuo i odnosio se na Riječ Božiju. Citat: ,,Da se Urim i Tumim 
nalazio na prsima Arona. Da je Urim i Tumim od 12 Dragih 
kamenja bio pokriven. ... ako nisu sigurni bili, nastupali su pred   
Boga, da bi primili jednog Odgovora. Ako je Božija Volja bila, 
zasvetlelo je Svetlo od Urima i Tumima. Drugačije Urim i Tumim 
nije Odgovarao...“ 
 
   ,,Sa Svešteništvom nestao je Urim i Tumim. Bog ima sada jedan 
drugi Urim i Tumim: To je Božija Riječ. Božija Riječ je Urim i 
Tumim. »Božija Riječ je Istinita, i ako je svaki Čovijek jedn 
Lažov .«, govori Bog.»Nebo i Zemlja će proći«, rekao je Isus, »Ali 
Riječi moje ne će proći.«“ (9 Juni 1953; 21 Januar 1961 i.o.). 
 
   Samo ako puno Svjetlo Riječi za svijetli, biće Riječ žižak našim Nogama 
i Vidjelo stazi našoj. Onda je istina i biće kroz Nauke Apostola u Novom 
Testamentu potvrđena (Apd 2:42). 
 
   Šta pgađa Službu od Brata Branhama, on nam je sve Tanje kroz 
Svetoga Duha Otkrio - da li je to bilo, šta se na početku dogodilo u 
Edenskom-Vrtu, ili glavne Nauke o Božanstvu, biblisko Krštenje, Sveta 
večera, i šta više o teškoj temi Brak i Razvod, pa sve do Sedam pečata 
knjige Otkrivenja. 
   Sve, šta je Proroku bilo otkriveno, je i nama otkriveno, tako da mi sada 
preko Propovedanja smemo dalje da podamo. Na kraju bi će Crkva živoga 
Boga vraćena na njihovom pravom, prvobitnom Stanju, zato što je 
ona ,,Stup i Tvrđa Istine“ (1 Tim 3:15).Tako glasi Obećanje, i Poruka će 
kod Djeca Obećanja (Gal 4:28) potpuno učiniti, zašto je bila poslata(Isaija 
55:11). 
 

Duhovna Orjentacija 

   I to prvo najviše najpostavljenije Pitanje glasi: Ko su te lude Djevojke? 
Prije nego što bi mi, o ludim Djevojkama iz Mat 25 mislili, trebali bi mi 
zbog toga biti zabrinuti, o tome, da bi mi, pripadali mudrim Djevojkama.  
   Kao što je svima poznato, ide Poglavlje 24 toj priči od deset Djevojaka iz 
Poglavlja 25 unaprijed. Ja bih vas sve zbog toga zamolio, da bi po Mateju 
24 pažljivo s Molitvom pročitali. Tu se isto govori o zadnjem odeljku, u 
kojem mi sada živimo: od ratova, gladi, i zemjotresa: isto da će izići lažni 
Hristosi i lažni Proroci, pokazače znake i velika čudesa, da bi prevarili 
ako bude moguće i Izabrane. Ali hvala Bogu, to nije moguće! Onda sledi 
opomena našega Gospoda: ,,I sad vam kazah Prije.“ On je kazao isto, da 
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će Povratak sina Čovječijega biti, ,,Jer kao što Munja izlazi od Istoka i 
pokazuje se do Zapada“- ne će trajati nedeljama ili godinama. Onda 
uzima Gospod u odnošenju na Smokvu, sa Izraelom bilo upoređeno još u 
Osije 9:10: Kad se već njezine Grane pomlade i Ulistaju, znate da je blizu 
Ljeto“ (Mat 24:32). Narod Izrailjev se od preko 150 Zemalja vratio u 
domovinu (Isa 14:1; Jer 31:10; Jez 36:24; Luk 21:29). Posle 1948 imamo 
mi Državu Izraelsku, i sada imamo skoro 17 Miliona Jevreja kao što je 
bilo prije Holokausta.  
   Ponovo kaže naš Gospod: Tako i vi kad vidite sve ovo, znajte da je blizu 
kod Vrata“ (S.33) I naš Gospod govori dalje o Njegovijem Povratkom: biće 
dva na jednome odru, dva će biti na Njivi, jedan će se uzeti, a drugi će se 
ostaviti. Još jednom nam On ističe: ,,Stražite dakle, jer ne znate u koji će 
čas doći Gospod vaš!“ I kao tu zadnju Opomenu rekao je On: ,,Zato i vi 
budite gotovi, jer u koji Čas ne mislite doćiće Sin Čovječij. “Budite 
gotovi...!“ Oni koji ću da budu gotovi idu na Svadbu! Sve šta je naš Gospod 
u ovome Poglavlju unaprijed rekao, Ispunjava se sada pred našim očima 
sa Izraelom, na Bliskom Istoku i po celome Svetu. 
 
   U Mat 24:45 - 47 radi se o davanju Hrane dok On ne Dođe. Gospod sam 
postavlja pitanje: ,,Ko je dakle taj Vjerni i Mudri Sluga, kojega je postavio 
Gospodar njegov, nad svojima domašnjima da im daje Hranu na obrok“? 
Mi znamo, da ne živi čovjek o samom Hljebu, no, o svakoj Riječi Božijih 
(Mat 4:4; Mos 8:3). Bog je obećao, da će jednu Glad da pošalje, da se 
Njegove Riječi slušaju (Amo 8:11). Da li je bila trpeza Gospodnja ikada 
prije toga tako bogato postavljena kao što je sada? Bi će ta ista duhovna 
Hrana danas podjeljena po celome Svetu od Braća koji služe? Pismo se 
Ispunjava vidljivo pred našim očima. 
   Naravno da je morao naš Gospod kod zadnjih stihova od Mat 24:48-51 
isto i o jednom zlom Sluzi da kaže. Ali je tako već oduvek bivalo. Prvo 
šalje Bog Njegove Sluge, koji Njegovu Reč propovedaju, a onda nastupaju 
samo nazvani Ljudi, koji prezentiraju Narodu svoja Tumačenja, ali ne 
mogu ni o jednom Pozivu i Slanju da dokažu. Kod Boga ostaje pri 
tome: Bez Poziva nema Slanja i nema Slanja bez Poziva. U Mat 
13:34-43 je naš Gospod govorio o dobrome Sjemenu, kojega je On sam 
posijao, a onda je iza toga direktno došao Neprijatelj i posijao zlo Sjeme - 
kukolj. I obadvoje su izniknuli: Jedni su sinovi Božiji, a drugi su sinovi  
Zla. Nema ni jedne zemlje na Svetu, gde nije prvo prava Poruka Riječi 
bila donešena. Tek posle toga je bilo zlo Sjeme   tumačenja posijano. 
   U Mat 25 nastavlja naš Gospod dalje: ,,Tada će biti carstvo nebesko kao 
deset Djevojaka, koje uzeše žiške svoje i iziđoše na susret Ženiku“. Mora 
svima svesno da postane, da direktno posle Mat 24 u Poglavlju 25:1 stoji: 
,,Tada će biti carstvo Nebesko kao deset Djevojaka...“ Ne prije toga i 
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ne posle toga, nego tada, kada sve, šta k tome pripada iz Poglavlja 
24 dogodi i prava Hrana bude podjeljena, ispunjava se Priča od deset 
Djevojaka u carstvu Božijem. Poruka se sada čuje sve Glasnije: ,,Eto 
Ženika gjde ide! Izlazite mu na Susret!“ 
 
   Za sledeće, sve se Djevojke pripremaju na put. Sa njihovim Žižcima u 
rukama izlazu one Ženiku na susret. Ali Mudre idu čitavim putem do 
Cilja. One su bile uzele Ulja u svojim Sudovima. Sve su bile pospale i sve 
su se bile probudile, kada stade vika u ponoći: ,,Eto Ženika gdje ide!“ Tada 
ustaše sve Djevojke iz spavanja one i ukrasiše Žiške svoje, ali u taj 
odlučivajući momenat ugasiše se kod Ludih Žižci - Svjetlo, i kad oni 
otidoše da kupe kod trgovaca Ulja, dođe Ženik. Mudre uđoše sa Njim na 
Svadbu, i zatvoriše se vrata. Lude dolazu kasno i viču: Gospodaru 
Gospodaru otvori nam!“ A onda sledi neshvatljivi odgovor: ,,Zaista vam 
kažem: ne poznajem vas!“ Odma posle toga ozbiljna opomena: ,,Stražite 
dakle, jer ne znate Dana ni časa“ (S 13). Razmislimo još jednom: U 
početku, kada vika dolazi, je su Djevojke, koje idu na susret Ženiku, i na 
kraju viču isped zatvorenih Vrata: Gospodaru, Gospodaru, otvori nam!“ 
   Ludima kojima se Žižci ugasiše, imaju najprije Svjetlo, oni doživljaju 
Pozivanje, ali ne Pripremu (Otk 19:7). Duh Božiji upućuje na svaku Istinu 
i u Poslušnost. I samo oni koji se vladaju kroz Duha u celu Istinu, su 
prava djeca Božija (Rim 8:14). A Mudre uzeše Ulje u sudovima. Šta je 
prorok Ilija ranije kazao, važi još danas: ,,Brašno se iz djele ne će potrošiti 
niti će Ulja u Krčagu nestati dokle ne pusti Gospod dažda na Zemlju“ (1 
Car 17:14). Oni imaju Hljeba Života i Punine Duha i primiće puni 
Blagoslov poznoga dažda. ,,Trpite dakle, Braćo moja, do dolaska 
Gospognjega! Gle: težak čeka plemenitoga roda iz Zemlje, i rado trpi dok 
ne primi Dažd rani i pozni“ (Jak 5:7). Mudre Djevojke sačinjavaju 
Nevjestu, one će tog cilja kod Povratka Ženikova dostignuti. Mudre 
Djevojke vjeruju absolutno svaku Riječ Božiju. One su kroz Službu 
direktno s Bogom povezani, koji Njegovo Djelo završava. Odbivaju svako 
Tumačenje, ne dopuštaju se prevare (2 Kor 11). Ne početak, nego tek 
zatim će Kraj biti krunisan. 
 

Kako su se Apostoli predstavili? 
 
   Pavle počinje svojom Poslanicom prema Rimljanskoj - Crkvi sa 
Riječima: ,,Od Pavla, sluge Isusa Hrista pozvanoga Apostola izabranoga, 
za Jevanđelje Božije...“ 
   Apostol Jakov počinje svojom Poslanicom sa Riječima: ,,Od Jakova, 
Boga i Gospoda Isusa Hrista sluge svima dvanaest koljena Rasijanijem po 
svijetu Pozdravlje“ (Jak 1:1). 
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   Njegovom drugom Poslanicom počinje takođe i Apostol Petar :Od 
Simona Petra, Sluge i Apostola Isusa Hrista, šaljem mojeg Pozdrava ... 
(S1). 
 
   Taj Vjerni Gospod mi je u svim Godinama uvijek iznova davao 
Zapovijesti i mene svakog puta s time ,,Moj Slugo “ govorio, kao što sam i 
u različitim Kružnim Pismama, isto Decembra 2005 bio objavio. Ludi se 
tome smeju, oni vjeruju samo na slanje Poslanika, ali ne i na Slanje onoga 
koji Poruku i dalje nosi. 
   Činjenički biće svi postavljeni pred zadnjom konačnom odlukom. Ostaje 
pri tome, da je Pavle pogledom jednog Slanja morao da piše: ,,A kako će 
propovijedati, ako ne budu poslani?- Kao što stoji napisano: »kako su 
krasne Noge, onijeh koji donose Glas za mir, koji donose Glas za 
dobro!«“ (Rim 10:15). 
 
   Tako mogu isto i ja  Blagodaću da kažem: ,,... onaj, koji me poslao, on je 
meni rekao...“ To ipak nema veze sa mnom kao sa Čovjekom; isto sam i ja 
samo jedan Čovjek, jedan pomilovan Griješnik, kao što je Brat Branham o 
sebi kazao: ,,A sinner saved by grace“ - ,,Jedan Griješnik, spašen preko 
Milosti“. Mi imamo samo posla sa Božjim planom Spasenja i stime, šta je 
On za ovog zadnjeg značajnog Vremenskog odeljka bio obećao. Ostaje pri 
tome, šta je naš Gospod rekao: ,,Zaista zaista vam kažem: koji prima 
onoga koga pošljem mene prima!“ A šta je s njima koji ga ne primaju? ,,A 
ako vas ko ne primi niti posluša Riječi vašijeh, izlazeći iz kuće ili iz grada 
onoga otresite Prah s nogu svojijeh!“ (Mat 10:14). 
 
   Ko je god od Boga, sluša Božije Riječi, i ko je rođen od Boga, povjerova 
će. Ludi prolaze pored toga, prezirući, šta se sad prisutno događa. Njih 
pogađa kao isto i sve druge ostale: ,,Vidite nemarljivi! I čudite se, i nek vas 
nestane; jer ja činim Djelo u dane vaše, Djelo koje ne ćete vjerovati ako 
vam ko uskazuje“ (Apd 13:41). Mudre nisu samo čule, šta Bog sada radi, 
one imaju direktanog udjela u Djelu sve do Završetka. 
 
   Da iznesemo mi značenje jednog Slanja još jednom. U prvom stihu od 
Otk 1 čitamo mi: ,,... I pokaza Poslavši po Anđelu svojemu sluzi svojemu 
Jovanu...“ U zadnjem Poglavlju stoji: ,,... i Gospod Bog svetijeh Proroka 
posla Anđela Svojega“ (S 6) i kao Završetak ,,... Ja Isus poslah Anđela 
Svojega ...“ (S 16). Dal se radi o jednom nebeskom Glasniku ili 
zemaljskom poslaniku: Jer koga Bog šalje, stoji u direktnom Nalogu i 
govori riječi Božije. (Jov 3:34). U službi, koja se sada vrši, isto se takođe 
radi o jednom Slanju koja je od spasilačkog istoriskog Značaja. 
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Pola Veka 
 
   Sa puno zahvalnosti gledamo, prema tome šta je naš Gospod za ovih 50 
Godina posle Smrti Brata Branhama učinio. Ostaje pri tome, da je Brat 
Branham bio obećani Prorok. Sve šta je pripadalo, u jedinstvenu Službu 
Proroka i Poslanika je ispunjeno. Njegova Služba je zaključena. Šta 
pogađa Brata Branhama i kao čoveka tiče, on je imao prava, da budne 
čovek. On je imao prava, njegova Očekivanja da Izrazi, da li je to 
kroz ,,treči potez“,sedam Gromova, Šatorska vizija itd. Njegovo 
čovečanstvo, ne umanjuje njegovu božiju Službu. U njegovim Izrekama 
nalazu se neke teške Razumljive stvari, na žalost je još dan danas isto, 
kao što je Petar pisao u Vezi poslanica Pavla: ,,U kojima imaju neke stvari 
teške Razumjeti, koje nenaučeni i neutvrđeni izvrću, kao i ostala Pisma, 
na svoju Pogibao“ (2 Pet 3:16). 
 
   Tumačenja su potpuno na pogrešnom mjestu, ona vode na sopstvenu 
pogibao. Ako bi sve natrag uzeli prema Riječi i ispravno postavili, biće i 
ono teško Razumljivo, lako Razumljivo. Po Zapovijesti Božijoj molim vas 
imajte Respekta pred Riječima Božjim. Nijedno Proroštvo u Pismu ne 
dozvoljava jedno neovlašćeno Tumačenje, isto ne i o Sedmom Pečatu, i od 
Sedam Gromova, kao i od svih ostalih drugih Stvari, koji su prošireni kroz 
Narod posle smrti Brata Branhama i probudile lažne Nade. 
 
   Niko me neće moći od toga zadrži, Božiju Reč tako da vjerujem, kao što 
stoji napisana, i to šta je Brat Branham kazao, da postavim u harmoniji. 
Kao što je jamčano Gospod Njegovo djelo Stvorenja dovršio, tako i sigurno 
dovršava On isto njegovo Djelo Izbavljenja: Ne silom ni krjepošću, nego 
Duhom mojim! Veli Gospod nad Vojskama“ (Zah 4:6b). 
 
   Mi smo u velikim Očekivanju, da Gospod uskoro pokloni jedan ogroman 
proboj. Dotle, želimo mi utemeljeni i tvrdo trpeti, kao što Apostol u Jev 
10:36 nama piše: ,,Jer vam je Trpljenje od potrebe, da volju Božiju 
savršivši primite obećanje.“  
   Tako stoji napisano: ,,Jer će Gospod ustati, kao na gori Ferasimu, 
razgnjeviće se kao u dolu Gavaonskom, da učini Djelo svoje-neobično Djelo 
svoje- da svrši posao Svoj-neobičan posao svoj“ (Isa 28:21). 
 
   Pri tome se ne radi o tome, šta Ljudi očekivaju, i objavljuju, nego šta je 
Bog obećao u Riječi. ,,... Jer on će izvršiti Riječ svoju i naskoro će izvršiti 
po Pravdi da ispuniće Gospod naskoro Riječ svoju na Zemlji“ (Rim 9:28). 
  
   U pogledu prema Vremenskoj Ozbiljnosti važi danas, više nego ikad šta 
je Pavle u Rim 16 napisao :,,Molim vas pak Braćo, čuvajte se od onijeh 
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koji čine raspre i razdore na štetu Nauke, koju vi naučiste, i uklonite se od 
njih; Jer takovi ne služe Gospodu našemu Isusu Hristu nego svojemu 
trbuhu, i blagijem Riječima i blagoslovima prelašćuju Srca bezazlenijeh.“ 
 
   A dalje, Braćo, radujte se! Savršujte se, Utješavajte se, jednako mislite, 
Mir imajte: i Bog ljubavi i mira biće svama.“ (2 Kor 13:11). Amin. 
 

Međunarodni Misijonski - Centrum 
 
   Kada sam se Aprila 1966 od pogreba Brata Branhama vratio i sa 
Službom čitavog vramena počeo, nisam naslutio, kakvu će razmeru 
Misionski Centar u kraćem vremenu dospeti. Bog je od samoga početka o 
svemu brinuo, za sve što je bilo potrebno, tako da mi do ovog dana svaku 
Brošuru, svaku Knjigu, svaki CD ili DVD možemo besplatno da podamo. 
Čak i za izgradnju raznih Zgrada-Božji dom od 1973-1974, i druge zgrade 
od 1977-1978 i za zadnju 1990- nije bilo potrebe da se Kredit uzima. 
Nikada se nije spominjao Novac, ni prilog za posebne Programe bilo 
sakupljano. 
   Posebno sam zahvalan za svu Braću i Sestre, koji njihove različite 
talente Gospodu daju na raspolaganju: Braća, koji me podržavaju u Riječi 
propovijedanja: Đakoni u Crkvenoj Službi: Horovođi Orkestara sa 
Vokalno-Instrumentalnog Hora; za Prevodioce koji za vreme 
međunarodnih Sabora istovremeno u 12 Jezika, i sva Propovedanja na 
DVD i za Štampu prevode, kao i svi ostali drugi, koji ovdje u Misijonskom 
- Centru rade, dal s Kancelarijama, u Štampariji, ili u Prostorijama 
slanja; pa sve do onih koji Misijonsku zgradu čiste i održavaju da li je to 
iznutra ili spolja. 
   Vjerni Bog nije nama samo ovdje jednu Salu skupa sa Balkonom, 
poklonio, nego i Salu trpezarije i jednu prostoriju za Nedeljnu školu, tako 
da mi za vreme Velikih skupova više od 1200 Ljudi njima možemo 
ponuditi prostor. 
 
   Čak isto i sa svim potrebnim tehničkim sposobnostima je Gospod našu 
Braću opremio i za tehniku se pobrinuo. Tako mogu naši Skupovi na 
početku prve Nedelje u Mjesecu preko Interneta uživo po celome Svetu da 
se prenose i da se mesečno jedanajest hiljada DVD šalju. Isto i slanje 
Knjiga, Brošura i Kružna Pisma s našim Timom ide bestrano. 
 
   Bratu Paul Šmitu i svim Braćama, koji u lokalnim skupovima 
propovedaju i imaju udjela, i tako s time ostalim braćama koji, 
propovedaju Riječ u svim Zemljama i dijele čistu Duhovnu Hranu, ja bih 
želio sa ovoga mesta da im se od Srca zahvalim. Isto zahvaljujem se i 
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vama Braćo i Sestre od Srca, zbog vaše molitve i darove s čime podržavate 
Misionsko Djelo širom sveta. Bog neka vas za to nagradi, jer vi ste to 
Gospodu učinuli. 
   Takođe svako moje Misionarsko putovanje prošle Godine, bilo je ponovo 
jedna Pobjeda za Istinu. Gospod je kazao: ,,I propovjediće se ovo 
Jevanđelje o carstvu po svemu Svjetu, za Svjedočanstvo svijem Narodima, 
i tada će doći pošljedak“ (Mat 24:14). Svakoga meseca se preko Interneta 
uključavaju preko hiljade vernika iz 172 zemlje, da slušaju propovedanja i 
da prate Sabore. U mnogim zemljama se već godinama prenose naši TV-
Programi, ali sada imamo TV-Kanal u Lahore Pakistana. Od prvih 23 u 
Arabskim zemljama su već 70 stanica širom sveta nastale, koji jednom 
nedeljno moja propovijedanja emitiraju. Takođe u Rusiji, Rumuniji i 
Bugarskoj imamo redovite TV-Prenose. Ne bi trebalo više da duže potraje, 
pa dokle je zadnji dostignut. 
 
   I ako su već 50 Godina otišle, otkako je Gospod Brata Branham k sebi 
pozvao, tako svaka Godina, koju nama Gospod poklanja, je jedna Godina 
milosti. Važi do samoga kraja šta je naš Gospod kazao: ,,»Duh je 
Gospodnji na Meni: za to me Pomaza da javim Jevanđelje siromasima: 
Posla me da iscijelim skrušene u Srcu; da Propovijedam zarobljenima da 
će se otpustiti, i slijepima da će progledati; da otpustim Sužnje; i da 
propovijedam prijatnu godinu Gospodnju.«“ (Luk 4:18:19). 
   Poslanica glasi: Zarobljeni su oslobođeni, Krivica je izbrisana, svi 
Grijesi, pod uslovem da se mi pokajemo i Njemu su poznati, isto i od 
Nevjerstva i Neposlušnosti, je su oprošteni. Da bi svi želeli da prihvate 
vreme ozbiljno, i da mogu kazati: ,,Ja sam trubu Božiju čuo, poruku 
shvatio, Pomirenje u Hristosu i među sobno prihvatio.“ 
   Bog je obećao, da će sve u Njegovoj Crkvi da Nadoknadi i vratiti je na 
pravom mestu. Njegova su obećanja Da i Amin (2 Kor 1:20-22); On drži, 
šta je On obećao. Saborna Nevjesta biće u Koraku natrag prema Riječi 
povraćena i na kraju na svim mjestima jedno srce i jedna duša postati kao 
na početku. 
   Kao što pravi Bog živi, sam u Januaru 1981 Uznesenje video i doživeo. 
Svi su bili mladi, svi su bili u bjelo obučeni, i mi smo svi u uznesenju ušli 
u Novi Jerusalim. Moja molitva  je, da svi, koji ovo Kružno Pismo 
pročitaju, da Milost kod Boga nađu, dopuste se pravilno privedu, da bi 
kod Povratka Hristova ušli na Večeru svadbe Jagnjetove (Otk 19:9). 
 
   ,,I Duh i Nevjesta govore »Dođi« I koji čuje neka govori: 
»Dođi!«“ (Otk 22:17). 
   ,,Govori onaj, koji svjedoči ovo: »Da, doći ću skoro!« »Amin. Da 
dođi Gospode Isuse!«“ (Otk 22:20). 
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Fotografija od Misionske Zgrade u Krefeldu, Am Herbertzhof 11-17, je u 
Nedelju 4 Oktobra 2015, od našeg BrataHans Hamerstuk i Matias Miskis 
snimljena. 
 
Svaki prvi vikend u Mesecu dolaze Braća i Sestre, po neki put od preko 30 
Zemalja, sa avionom, vozom, ili autom na Skupove. 

Jedan pogled na preko 600 kaseta od propovedanja Brata Branhama,koji 
su meni od Juna 1985 i do kraja Decembra 1965 poslani. 
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,,... Učinih te Vidjelom narodima da budeš, Moje Spasenje, do 
krajeva Zemaljskih“ (Isa 49:6). 

Kinčaza,Demokratska Republika Kongo, 12 Jula 2015 

Targu Mures, Rumunija, 15. Avgust 2015  

Goiania, Brasilien, 15 Novembra 2015 
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